



ENGINEERING | PRODUCTION | DISTRIBUTION

FRENSCH GmbH · Dahlingstraße 119 · 47229 Duisburg

## EU-Konformitätserklärung/ EU-Declaration

nach der Richtlinie 2014/30/EU (EMV)/ *according to Directive 2014/30/EU (EMC)*

Hersteller/ *Manufacturer:* Frensch GmbH, Dahlingstraße 119, D-47229 Duisburg

Produktbezeichnung: Ein- und Aufbauleuchten aus Kunststoff, Aluminium und Edelstahl mit Leuchtdioden für bestimmungsgemäße Verwendung nach unten aufgeführten Normen im Automotive und Marine Bereich in einem 12 oder 24 Volt DC Bordnetz.

*Products specification:* *Recessed and surface mount light fixtures made of plastic, aluminum and stainless steel with LED for use in accordance to the standards listed below in the automotive and naval area with a 12 or 24 Volt DC power supply.*

Serie/ *Series:* **ECO Serie/ ECO series und/ and F- Serie/ F-series**

Die oben bezeichneten Produkte stimmen mit der Europäischen Richtlinie 2014/30/EU „Richtlinie des Rates zur Angleichung der Rechtsvorschriften der Mitgliedstaaten über die elektromagnetische Verträglichkeit“ überein.

*The above products are in accordance with the European Directive 2014/30/EU "Council Directive on the approximation of the laws of the Member States relating to electromagnetic compatibility".*

Zur Beurteilung des Erzeugnisses hinsichtlich elektromagnetischer Verträglichkeit wurden folgende Normen herangezogen:

*The following standards were used to assess the product with respect to electromagnetic compatibility:*

- **EN 55025:2008 Class 1**
- **EN 50498:2010**

**Duisburg, den 27.04.2017**

Wir liefern ausschließlich zu unseren Geschäftsbedingungen, welche Sie unter [www.frensch.de](http://www.frensch.de) einsehen können.  
Our deliveries are subject exclusively to our terms and conditions that can be viewed at [www.frensch.de](http://www.frensch.de).

**FRENSCH GmbH**  
Dahlingstraße 119  
47229 Duisburg, Germany  
Tel.: +49 (0) 2065 - 25 58 - 0  
Fax: +49 (0) 2065 - 25 58 - 20  
E-Mail: [info@frensch.de](mailto:info@frensch.de)

**Geschäftsführer**  
Achim Frensch  
Frank Frensch  
HRB 9272, Duisburg  
USt-IdNr.: DE157895827  
WEEE-Reg.-Nr.: DE 65869035

